
Mourning note in memory of Dr. Zbigniev Referowski

The news of his death was really a striking one for everyone who knew him closely or as a
founder of COOMET. At the time when everything was quite political he had managed to initiate the
collaboration of people who was genuinely interested in joint work and shared mutual interests in the
field of metrology. Despite of numerous obstacles this cooperation went on so far and had become a
strong foundation for lunching useful and practical projects aimed at improving metrology in
COOMET member countries. His deeds will remain a key strokes in COOMET development and
will do so for all its being.  

All of us would like to testify sincere respect and gratitude to this man and acknowledge his
efforts to make the metrology international. 

We express many of our regrets to GUM at loosing Dr. Zbigniew Referowski and we will keep
him in our memories as a prominent man and respected metrologist. 

***

Памяти д-ра  Збигнева Реферовского

Известие о его смерти было ударом для всех, кто знал его близко и как одного из
основателей КООМЕТ. В то время, когда все было политизировано, он смог организовать
сотрудничество людей действительно заинтересованных в совместной работе и разделяющих
общие интересы в области метрологии. Несмотря на многочисленные трудности, данное
сотрудничество продолжается по сей день, и стало мощной основой для выполнения
полезных и имеющих практическое значение проектов, направленных на совершенствование
метрологии в странах-членах КООМЕТ. Его дела останутся ключевыми вехами в развитии
КООМЕТ и будут таковыми на все время его существования.

Все мы хотели бы засвидетельствовать свое искреннее уважение и благодарность этому
человеку и отдать должное его усилиям, направленным на то, чтобы сделать метрологию
международной. 

Выражаем наши глубокие соболезнования ГУМ в связи со смертью д-ра Збигнева
Реферовского, мы всегда будем помнить о нем как о выдающемся человеке и заслуженном
метрологе. 
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